


Standing together Inner Wheel
	Time keeps turning like a wheel 
And the face of our world is changing forever. 
We’ll accept the challenge – that’s for real with responsibility and we’ll make it together. 
The power from deep inside the energy to do it right is the axle making the wheel go round. 
 
Inner Wheel – it’s hope that we are giving 
Inner Wheel – it’s charity we are living Inner Wheel – we can help, we can heal, standing together- Inner Wheel 
 
 
It’s a bound that lets us be one. This strength to make us grow and have trust in each other. 
We’re strong women with heart and soul 
 
All around the world 
We’re having faith in one another. The joy of mutuality makes us a strong community
We’re the axle making the wheel go round. 
Inner Wheel means joining together. 
Inner Wheel means friendship forever 
Inner Wheel – it’s harmony we feel 
 
Standing together – Inner Wheel 
 
Inner Wheel – it’s hope that we are giving 
Inner Wheel – it’s charity we are living 
Inner Wheel – we can help, we can heal, 
 
Standing together- Inner Wheel 
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"Standing Together - Inner Wheel" 
	Le temps continue à tourner comme une roue Et le visage de notre monde est changeant à jamais. 
Nous acceptons le défi - qui va avec la responsabilité et nous allons le faire ensemble. 
La puissance vient du fin fond de l'intérieur l'énergie pour le faire correctement est l'axe faisant tourner la roue. 
 
Inner Wheel – C’est l'espoir que nous donnons 
Inner Wheel - C'est la charité que nous vivons Inner Wheel - nous pouvons aider, nous pouvons guérir, 
debout ensemble- Inner Wheel 
 
C’est un lien qui nous permet de n’être qu’un. Cette force de nous faire grandir et avoir confiance en l'autre. 
Nous sommes de fortes femmes avec un cœur et une âme 
 
Dans le monde entier 
Nous avons confiance en l’autre. La joie du partage fait de nous une communauté forte 
Nous sommes l'essieu qui fait tourner la roue. 
Inner Wheel signifie union. 
Inner Wheel signifie amitié pour toujours 
Inner Wheel – c’est l'harmonie que nous ressentons 
 
Debout ensemble - Inner Wheel 
 
Inner Wheel – C’est l'espoir que nous donnons 
Inner Wheel - C'est la charité que nous vivons Inner Wheel - nous pouvons aider, nous pouvons guérir, 
Debout ensemble- Inner Wheel 
 





Annexe 1_Chant Inner wheel

